
 

 

 

 

 

Interpellation 

När tog nämnden beslut om att upprätta ett friluftspolitiskt program? 

 

I kultur och fritidsnämnden samlas våra bibliotek, demokratins infrastruktur, öppna verksamheter 

där civilsamhället blommar ut, stöd till föreningslivet som möjliggör barn och ungas utveckling och 

massor av mer som är till för alla som finns i vår kommun. Efter ett beslut i Kultur och fritidsnämnden 

under hösten 2018 pågår arbetet med att upprätta ett kulturpolitiskt program som skall vägleda och 

styra arbetet för nämnden och hela kommunens arbete i nämnda område. Viktigt för nämnden var 

då att arbetet med programmet skulle ske med ambitionen att ha en bred politisksamsyn genom att 

inkludera samtliga partier som är representerade i nämnden.   

Den 18/3 kallade ordförande i Kultur och fritidsnämnden till ett dialogmöte om arbetet med ett 

Friluftspolitiskt program, ett nytt program i sammanhanget. Då detta inte går att finna i de uppdrag 

vi finner i kommunplanen eller i den verksamhetsplan som nyligen är antagen i nämnden väcks några 

frågor.    

 

Min fråga till kultur och fritidsnämndens ordförande blir därför: 

- När tog nämnden beslut om att upprätta ett friluftspolitiskt program? 

- Vad är ambitionen och målet med det nya programmet? 

- Hur ser tidplanen ut för insamling, sammanställning och antagande ut? 

- På vilket sätt kommer nämndens samtliga partier att inkluderas i framtagandet av det 

friluftspolitiska programmet?  

- Hur kommer samrådet planeras, så att alla som bor i vår kommun kan inkluderas i 

arbetet?  
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